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OBČINA PODLEHNIK 

 

 

 
 

 Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

16. redne seje Občinskega sveta Občine Podlehnik, ki je bila v sredo,  10. aprila  2013,  s 

pričetkom ob 18. uri,  v sejni sobi Osnovne šole Podlehnik, Podlehnik 7/a.  

 

Sejo je v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Podlehnik sklical župan, g. Marko 

Maučič.  

 

PRISOTNI:  

- župan Občine Podlehnik, g. Marko Maučič 

- člani OS: g. Milan Vidovič, g. Ivo Ban, ga. Jožefa Svenšek, g. Sebastian Toplak in g. 

Stojan Kojc  

- ga. Eva Pipan,  predsednica Nadzornega odbora Občine Podlehnik  

- g. Miran Krajnc, tajnik občine 

- g. Silvo Pernat,  pomočnik komandirja Policijske postaje Podlehnik 

- ga. Simona Meznarič – Štajerski Tednik Ptuj  

 

OPRAVIČENO ODSOTNI: g. Alojz Grabrovec in g. Alojz Novak 

 

 

Po uvodnem pozdravu je župan, g. Maučič predlagal, da se iz predlaganega dnevnega reda 

seje umakne  2. točka dnevnega reda »Potrditev Sklepa dokumenta identifikacije projekta 

(DIIP) – Izgradnja kanala 7.0 s prečrpališčem in rekonstrukcijo javne poti JP 957561 

Podlehnik - Loke; ostale točke pa da se preštevilčijo in najprej obravnava Poročilo o delu PP 

Podlehnik, da se predstavnika policije ne zadržuje pri obravnavah ostalih točk dnevnega reda.  

 

Prisotni so se z predlogom župana strinjali in soglasno (5 ZA) potrdili naslednji dnevni 

red, ki glasi: 

 

1. Poročilo o delu PP Podlehnik na območju občine Podlehnik 

2. Obravnava Odloka o Zaključnem računu proračuna občine Podlehnik za leto 2012 – 

predlog;  I. branje  

3. Potrditev Sklepa dokumenta indentifikacije investicijskega projekta (DIIP) Sanacija 

zemeljskih plazov v občini Podlehnik 

4. Soglasje k ceni storitev pomoči na domu od 1.4.2013 

5. Pobude in vprašanja 

6. Razno 

 

K točki 1 

 

Poročilo o delu Policijske postaje Podlehnik na območju občine Podlehnik za leto 2012 so 

prisotni prejeli z vabilom na sejo, predstavil pa ga je tudi namestnik komandirja PP 

Podlehnik, g. Silvo Pernat. Poudaril je, da je delo na področju kriminalitete v letu 2012 

ocenjeno kot dobro; da so nekoliko v porastu kazniva dejanja na področju vzdrževanja 
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javnega reda in zagotavljanje splošne varnosti ljudi in premoženja (zajeta so tudi dejanja iz 

MMP Gruškovje); prometno varnostne razmere v občini da so gledano na skupno število 

obravnavanih prometnih nesreč in število lahko in hudo telesno poškodovanih ter mrtvih tudi 

manj ugodne kot v letu 2011; beležijo pa tudi porast ilegalnih prehodov državne meje. Kot 

kolektiv da dobro sodelujejo tudi z lokalno skupnostjo, osnovno šolo in občani. 

Sledila je razprava v kateri so sodelovali: 

- G. Vidovič, ki ga je zanimalo, kakšno je stanje v Podlehniku kar zadeva droge; 

- G. Ban je izpostavil navedbe nekaterih občanov, da morajo morebitno prijavo dogodka  

na policijo le to tudi plačati ter kakšna je kadrovska struktura na PP Podlehnik 

oziroma ali ste število policistov zmanjšuje ali povečuje; 

- G. Kojc je omenil, da se razlikuje število požarov iz poročila PP Podlehnik od tistega, 

ki ga je podalo PGD Podlehnik. 

G. Pernat je pojasnil, da je problematika drog v Podlehniku zelo mala in da so v tej zvezi bolj 

kakšne poizvedbe; prijave dogodkov da se seveda ne plačujejo, razen v kolikor bi prišlo do 

kakšnih lažnih prijav dogodkov;  število zaposlenih na PP Podlehnik da pada oziroma je 

trenutno cca 80 % zasedenost glede na potrebe ter da PP Podlehnik v poročilu navaja zgolj 

tiste požare za katere so bili sproženi nadaljnji postopki. 

Ker se nihče več ni priglasil k besedi, se je župan, g. Maučič za podajo poročila g. Pernatu 

zahvalil in »prosil«, naj še naprej učinkovito odgovarjajo na izzive sodobnega življenja in 

skrbijo za visoko stopnjo varnosti.  

 

G. Pernat je nato sejo zapustil, sledila pa je obravnava zapisnika 15. redne seje z dne 

30.1.2013.  Na zapisnik ni bilo podanih pripomb, zato je sledilo glasovanje o zapisniku. ZA 

zapisnik je glasovalo pet članov OS oziroma je bil soglasno potrjen. 

 

 

K točki 2 

 

Župan, g. Maučič je povedal, da je bilo prihodkov v letu 2012 3,7 mio €, odhodkov pa za 3,6 

mio €. Zaključni račun z obrazložitvami splošnega in posebnega dela zaključnega računa, 

odprte postavke in računovodsko poročilo so prisotni prejeli tudi v pisni obliki, zato ga ni 

posebej predstavlja. V teh dneh da bo ZR obravnaval tudi Nadzorni odbor, člane OS pa 

pozval, naj  mu morebitne pripombe sproti sporočajo. 

Razprave k I. obravnavi ni bilo. 

 

 

K točki 3 

 

Župan, g. Maučič je povedal, da je zima in deževje v marcu in aprilu naredilo veliko škode na 

cestah po občini, predvsem pa da je problem v plazovih, ki so nekatere ceste celo zaprli za 

promet. Zaradi tega da predlaga, da letos sredstva iz 21. člena preusmerimo v sanacijo teh 

plazov (v državnem proračunu se namreč zagotavljajo dodatna sredstva za sofinanciranje 

investicij v lokalno javno infrastrukturo in investicije posebnega pomena za zadovoljevanje 

skupnih potreb in interesov prebivalcev občine, ki so uvrščene v načrte razvojnih programov 

občinskih proračunov). Popise del za sanacijo posameznih plazov da že imamo, žal pa zaradi 

slabega vremena ni bilo mogoče izvesti tudi vrtin, zato so podane cene projektantov na osnovi 

vidnih znakov na plazovih. V tej zvezi da že pripravlja rebalans proračuna, počakati pa da je 
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potrebno še na odgovor v zvezi z kandidaturo za sredstva na javni razpis za sofinanciranje 

naložb v občinsko infrastrukturo v naseljih znotraj 10-kilometrskega obmejnega pasu z 

Republiko Hrvaško, ki ga sofinancira tudi  Evropski sklad za regionalni razvoj. 

Sledila je razprava v kateri so sodelovali: 

- G. Ban, ki ga skrbi manipulacija in monopol izvajalcev, ki opravljajo sanacije plazov 

glede na obširen problem, ki je pereč za vso Slovenijo, 

- G. Toplak, ki je pojasnil, da se je potrebno odločiti ali podpreti sanacijo plazov ali 

projekt Izgradnja kanala 7.0 s črpališčem in ureditev ceste od križišča na cesti za 

Leskovec do križišča v Stanošini pri mostu za bencinsko črpalko. Sam da podpira 

sanacijo plazov, saj so nekateri še na »začetku« in bo zato sanacija cenejša. 

Sledilo je glasovanje o pripravljenem DIIP-u Sanacija zemeljskih plazov v občini Podlehnik. 

ZA povzetek je glasovalo 5 članov OS oziroma je bil soglasno potrjen z naslednjim  

 

SKLEP- om št. 186: Občinski svet Občine Podlehnik potrjuje Dokument identifikacije 

investicijskega dokumenta za program Sanacija zemeljskih usadov na lokalnih cestah in 

javnih poteh v Občini Podlehnik na LC456481, JP 957433, JP 956521 (2 x) in JP 957061, ki 

ga je izdelala Fima projekti d.o.o. iz Ptuja dne 3.4.2013. 

 

Potem so prisotni soglasno potrdili še naslednji  

 

SKLEP št. 187: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, da se v Načrt razvojnih programov 

občine uvrsti nova naložba Sanacija zemeljskih usadov na lokalnih cestah in javnih poteh v 

Občini Podlehnik na LC456481, JP 957433, JP 956521 (2 x) in JP 957061. Vrednost 

investicije po tekočih cenah z naša 194.791,76 € in se bo izvajala skladno s časovnim načrtom 

od 3.4. do 30.11.2013. Sredstva za naložbo bodo zagotovljena iz 21. člena ZFO-1 in z 

lastnimi sredstvi. 

  

 

K točki 4 

 

Uvodno obrazložitev k točki je dal g. Vidovič kot predsednik Odbora za negospodarstvo in 

družbene dejavnosti. Povedal je, da naši občani potrebujejo »pomoč na domu«, zato predlaga, 

da se potrdi predlagana cena storitve za uporabnika 6,00 € in za občino 62,45 % ekonomske 

cene storitve. 

Nadaljeval je župan, g. Maučič in menil, da bi to obliko pomoči morali celo vzpodbujati, saj 

je za občino bistveno cenejša od namestitve občanov v institucionalno varstvo oziroma dom.  

Pomoč na domu je podprl tudi g. Ban in menil, da bi o možnosti koriščenja te pomoči morali 

seznaniti občane; bil pa je tudi kritičen, da nekateri otroci svoje starše strpajo v dom, četudi si 

ti tega ne želijo. Ta oblika pomoči bi bila zanje zagotovo boljša, saj bi ostali v domačem 

okolju. 

 

Sledilo je glasovanje o predlaganem sklepu. Potrdili so ga vsi prisotni člani OS (5 ZA) in glasi 

 

SKLEP št. 188: Občinski svet Občine Podlehnik soglaša z ceno storitve pomoči na domu in 

določitvijo subvencioniranja cene storitve pomoči družini na domu za leto 2013, ki jo je 

pripravil CSD Ptuj in znaša od 1.4.2013  15.98 € (ekonomska cena) - za uporabnika to znaša 

6,00 € na efektivno uro, za občino pa bo znašala subvencija 62.45 % polne cene storitve. 
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K točki 5 

 

1. G. Vidovič je predstavil pobudo Turističnega društva Podlehnik, da bi v okviru 

vsakoletne čistilne akcije po občini letos le to nadomestili z akcijo urejanja cest, ki jih 

je zima in pomladno deževje močno načelo. Predvsem da je potrebno urediti bankine, 

odvodnjavanje, ceste očistiti peska, itd… V akcijo da želijo vključiti čim več občanov, 

akcija pa da bo v soboto 20.4.2013.  TD Podlehnik da je v tej zvezi že določilo vodje 

akcije na posameznih odsekih cest.  

Prisotni so predlog podprli; g. Ban pa je ob tem še izpostavil, da je gramoziranje cest 

potrebno izvesti spomladi in ne jeseni. 

 

 

2. G. Toplak je predstavil Poročilo o popisu osnovnih sredstev, terjatev in obveznosti 

proračuna občine Podlehnik na dan 31.12.2012, ki so ga prisotni prejeli tudi »na 

mizo«. Vrednost sredstev po knjigovodskem stanju na dan 31.12.2012 je  znašala: 

- Skupaj dolgoročna sred. in sred. v upravljanju 8.282.717 € 

- Popis denarnih sredstev 6.684,04 € 

- Popis terjatev 2.513.797,86 € 

- Popis obveznosti 1.060.112,01 €  

- Popis virov sredstev 7.614.088,20 € in  

- Prejete garancije v vrednosti 188.332,33 € 

Povedal je še, da komisija predlaga, da se starejše terjatve odpišejo, saj da jih ne bo mogoče 

izterjati, z čemer se pa se prisotni niso strinjali. 

Potem se je vključil župan in povedal, da gre za predlog za odpis nekaterih terjatev in da se bo 

poročilo kot tako obravnavalo ob sprejemanju zaključnega računa, ko bo pripravljen natančen 

seznam terjatev za odpis.  

 

 

3. Župan, g. Maučič je povedal, da bi moral biti Občinski prostorski načrt že razgrnjen, 

da pa se je zataknilo pri poplavni študiji za čistilni napravi pri Novi cerkvi in v 

Kozmincih. Tista,  ki da je veljala za izgradnjo AC, da ne velja tudi za OPN. Omenil 

je tudi pritožbe občanov nad zakoličbami bodoče avtoceste in vzporedne ceste – 

jemlje da se preveč zemljišč, ki da bodo kasneje neobdelana v lasti države; g. Kojc pa 

je ob tem povedal, da se bodo zaradi nesprejetja OPN ljudje še naprej izseljevali; g. 

Toplak pa, da so se morale zaradi nekih pobud žal delati dodatne študije in da se bomo 

morali temu zoperstaviti.  

 

 

4. G. Kojca je zanimalo, kako daleč je z pogodbo za najem ribnika v Dežnem in ob tem 

povedal, da je bila letošnjo pomlad višina jezera takšna,  kot še nikoli in da je zato 
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načelo brežine in podkopalo cesto. To da bi se ne smelo zgoditi.  Najemnik, g. Skledar 

da ni pravočasno spuščal vode iz ribnika in da tudi sicer zelo slabo skrbi za ribnik in 

okolico. 

Odgovoril je župan, g. Maučič in povedal, da ribnik ima neko vrednost, pridobiti da bi 

morali ustreznega partnerja, ki se bo šel turizma. Sam da si je pogledal situacijo ob 

ribniku v času deževja in da takrat so bili  ventili za izpust vode  odprti. Kar pa zadeva 

podpis pogodbe z g. Skledarjem, pa je povedal, da se z nekaterimi členi predlagane 

pogodbe le ta ni strinjal - ima pripombe in da bomo to še usklajevali. 

 

 

K točki 6 

 

Prisotni so prejeli na mizo predlog izvzema iz javnega dobra  za parc. št. 1189/6, k.o. 

Sedlašek. Župan, g. Maučič je pojasnil, da gre za del stare javne poti, ki ni več v uporabi in 

poteka med zasebnimi zemljišči enega lastnika  

(potencialnega kupca) in ne zagotavlja dostopa do parcel drugih lastnikov. Lastnik zemljišča 

ob parceli, g. Zajšek Jože iz Stanošine 6 da bi želel parcelo odkupiti ali zamenjati z 

zemljiščem, kjer pa dejansko poteka pot po njegovem zemljišču in je v javni uporabi. 

 

Prisotni so predlog izvzema iz javnega dobra soglasno (5 ZA) potrdili z naslednjim sklepom 

 

SKLEP št. 189: Občinski svet Občine Podlehnik soglaša z izvzemom parcele 1189/6, k.o. 

Sedlašek iz javnega dobra ter prenosom lastništva na Občino Podlehnik. 

 

 

 

Zaključil je g. Toplak in prisotne seznanil, da smo »okroglo mizo« z našimi obrtniki in 

podjetniki izvedli in da smo dobili neko sliko stanja na področju podjetništva in malega 

gospodarstva. V kratkem da bomo zato že objavili javni razpis za področje gospodarstva v 

občini,  z srečanji pa da bomo nadaljevali vsako leto.  

 

 

Ker se nihče več ni priglasil k besedi, je župan, g. Maučič sejo ob 20.10 zaključil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZAPISALA:             ŽUPAN: 

Otilija Grabrovec        Marko Maučič 

 

 

 


